

6 Salzbaach
L-9559 Wiltz
G.D. Luxembourg

Statement / Communiqué

On October 20th, 2023,

Further to a constructive consultation of employee's representatives and discussions with the authorities, the management of Circuit Foil Luxembourg (CFL) has accepted to pursue the constructive dialogue with the staff delegation and to rapidly open negotiations for a job retention plan and discuss alternative social measures.

In these difficult times, the management will also ensure to maintain safe operations and will not be commenting further until a final decision has been reached.

Le 20 octobre 2023,

Suite à une consultation constructive des représentants des salariés et des discussions avec les autorités, la direction de Circuit Foil Luxembourg (CFL) a accepté de poursuivre le dialogue constructif avec la délégation du personnel et d'ouvrir rapidement des négociations pour un plan de maintien dans l'emploi et de discuter des mesures sociales alternatives.

En cette période difficile, la direction veillera également à maintenir la sécurité des opérations et ne donnera aucun commentaire supplémentaire tant qu'une décision finale n'aura pas été prise.